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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Ο ΑΛ. ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ ΣΤΟ
ΚΕΝΤΡΟ ΨΥΧΙΚΗΣ ΥΓΕΙΑΣ Κέντρου Ψυχικής Υγείας
Βόλου υπ ...

Πηγή: ΘΕΣΣΑΛΙΑ Σελ.: 12 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

182.37 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ΑΛ. ΜΕΪΚΟΠΟΥΛΟΣ ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΥΣ ΣΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΨΥΧΙΚΗΣ ΥΓΕΙΑΣ
0 βουλευτής Μαγνησίας του 
ΣΥ.ΡΙΖ.Α. - Προοδευτική Συμμα- 
χία Αλέξανδρος Μεΐκόπουλος επα
ναφέρει στη Βουλή το ζήτημα του 
αποκλεισμού του προσωπικού του 
Κέντρου Ψυχικής Υγείας Βόλου 
από τη χορήγηση του έκτακτης οι
κονομικής ενίσχυσης που δόθηκε 
στο προσωπικών νοσοκομείων, κέ
ντρων υγείας και άλλων δομών του 
υπουργείου Υγείας ως αναγνώριση 
της πολύτιμης συμβολής τους στη 
μάχη της πανδημίας.
0 Αλ. Μεΐκόπουλος, διαβιβάζοντας 
στους αρμόδιους υπουργούς Υγείας 
και Οικονομικών σχετική επιστολή

διαμαρτυρίας των εργαζομένων 
του Κέντρου Ψυχικής Υγείας Βό
λου, επεσήμανε ότι η οικονομική 
ενίσχυση έχει δοθεί ήδη σε όλους 
τους δικαιούχους, σε όλα τα Κέντρα 
Ψυχικής Υγείας, ακόμα και σε όσα 
δεν ανήκουν στους Οργανισμούς 
των Νοσοκομείων τους, και σε δο
μές Ψυχοκοινωνικής Αποκατάστα
σης του Βόλου, ωστόσο, για έναν 
ανεξήγητο λόγο το Κέντρο Ψυχι
κής Υγείας Βόλου εξαιρείται και 
οι υπάλληλοί του δεν έχουν λάβει 
καμία ενίσχυση.
Το Κέντρο Ψυχικής Υγείας Βόλου 
είναι αποκεντρωμένη μονάδα Γενι

κού Νοσοκομείου Βόλου και το προ
σωπικό του υπάγεται στη διοικητική 
δομή του. 0 όγκος των περιστατικών 
που διαχειρίστηκε το 2021 αυξήθη
κε κατά 15,4% σχέση με το 2020. 
Οι εργαζόμενοι του ΚΨΥ, μέσα στις 
αντίξοες συνθήκες της πανδημίας, 
προσέφεραν αδιάκοπα την υποστή
ριξή τους απέναντι στην ασθένεια 
καθιερώνοντας ανοικτή γραμμή επι
κοινωνίας με τους πολίτες.
0 βουλευτής, που τον Δεκέμβριο 
του 2021 είχε παρέμβει για την εν 
γένει εξαίρεση των εργαζομένων 
στα ΚΨΥ από το έκτακτο επίδομα, 
κάλεσε τους υπουργούς να επιλύ

σουν τη διγλωσσία και να βάλουν 
ένα τέλος στην άδικη, ακατανόητη 
και προσβλητική «πρωτοτυπία» 
που εξαιρεί μέχρι και σήμερα τους 
υπαλλήλους του ΚΨΥ Βόλου από την 
έκτακτη οικονομική ενίσχυση».



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Αναστολές υγειονομικών Απόλυση εισηγείται ο
Πλεύρης

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 11 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

222.45 cm² Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

AvqoioXes
υγειονομικών
Απόλυση 
εισηγείιαι 
ο Πλεύρηε

Ο Μάρτιοε είναι ο μήναε που «κληρώνει» για ious ανεμβολίαστουε υγειονομικούε και το 
μέλλον tous στο ΕΣΥ, με την προθεσμία για τον εμβολιασμό τουε -προκειμένου να επι
στρέφουν στην εργασία τουε- να εκπνέει στιε 31 Μαρτίου. Το υπουργείο Υγείαε πρόκειται 
να εισηγηθεί την απόλυση των υγειονομικών που εξακολουθούν να αρνούνται τον εμβο
λιασμό, με τη διάταξη για την απόλυση να είναι έτοιμη, έπειτα κι από σχετική συνεργασία 
με το ΥΓΙΕΣ. Η νέα ρύθμιση θα προβλέπει πωε ο εμβολιασμόε θα είναι προαπαιτούμενο 
για τον διορισμό στο Εθνικό Σύστημα Υγείαε, συμπαρασύρονταε και όσουε ήδη απασχο
λούνται. Το ότι η απόφαση έχει «κλειδώσει» επιβεβαιώθηκε, μάλιστα, από τον Παναγιώ
τη Παπανικολάου, μέλοε του Δ.Σ. των γιατρών δημόσιων νοσοκομείων Αθήναε και Πει
ραιά, ο οποίοε αποκάλυψε ότι στη συνάντηση που είχαν με τον υπουργό Υγείαε, εκείνοε 
τουε ξεκαθάρισε ότι η εισήγησή του στον πρωθυπουργό θα είναι η απόλυση. Υπενθυμίζε
ται πωε τη δεδομένη χρονική στιγμή η ρύθμιση αφορά περίπου 7.000 υγειονομικούε που 
απασχολούνται στο ΕΣΥ. Από αυτούε 3.500 υγειονομικοί βρίσκονται σε αναστολή εργασί- 
αε, καθώε παραμένουν ανεμβολίαστοι, ενώ ακόμη 3.500 εργαζόμενοι έχουν επιστρέφει 
στην εργασία τουε, αλλά με πιστοποιητικό νόσησηε που παύει να ισχύει στουε τρειε μήνεε.
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1  Έρχεται αύριο η πρώτη παρτίδα της Novavax
Πηγή: POLITICAL Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
01-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

407.91 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΐζρχεται αύριο π πρώτη 
παρτίδα ins Novavax

Η
 εβδομάδα ξεκίνησε με 16.274 

νέα κρούσματα και 70 νέους θα
νάτους. όπως ανακοίνωσε ο ΕΟ- 
ΔΥ. 413 είναι οι διασωληνωμένοι, 

295 από αυτούς ανεμβολίαστοι. 5.599 από τα 
κρούσματα εντοπίστηκαν στην Αττική. 1.636 

στη Θεσσαλονίκη και 966 στο Ηράκλειο. Στα 
101.065 τεστ που έγιναν ο δείκτης θετικότη- 
τας έφτασε το 16,1%.

Ρρ " Ι Γράφει η 
μ ' ' / J Κατερίνα Παπακωσιοπούήου

kpapakosto@yahoo.gr

Αύριο Τετάρτη έρχεται η πρώτη παρτίδα 
του εμβολίου της Novavax, οπότε σήμερα 
Τρίτη ανοίγει η πλατφόρμα για όσους θέλουν 
να κλείσουν ραντεβού για το πρωτεϊνικό εμ

βόλιο. θα αφορά μόνο τον βασικό εμβολια
σμό και όχι για αναμνηστική δόση. Το Σάββα
το 5 Μαρτίου θα γίνει ο πρώτος εμβολιασμός 
με το συγκεκριμένο εμ βόλιο.

Τα λοιμώδη νοσήματα
Στην ενημέρωση της Δευτέρας η ομότιμη 

καθηγήτρια Μαρία θεοδωρίδου με αφορμή 

τον πόλεμο της Ουκρανίας τόνισε ότι μέσα 

απότους πολέμους αναδύονται λοιμώδη νο

σήματα που είχαν εκλείψει, επειδή καταρρέ- 

ουντα συστήματα υγείας και πηγαίνει πίσω ο 
εμβολιασμός. Το ίδιο συνέβη στη Συρία, 

όπου ξεπήδησαν35 περιστατικά πολιομυελί
τιδας μέσα σε τρεις μήνες εξαιτίας του πολέ

μου από το 2011 έως το 2017. Σε σχέση μετά 
ανοσοκατεσταλμένα παιδιά και εφήβους 5- 

17 ετών, η ενισχυτική δόση είναι αναγκαία 

τέσσερις εβδομάδες μετά τη δεύτερη. Πα
ράλληλα, προέτρεψετους πολίτες να προχω

ρήσουν σε αιμοδοσία και αυτό μπορείνα 

συμβεί και μία εβδομάδα μετά τον εμβολια

σμό τους για την Covid-19.

0 γενικός γραμματέας ΠΦΥ Μάριος Θεμι
στοκλέους ανακοίνωσε ότι έχει εμβολιαστεί 

με την πρώτη δόση το 74,9% του γενικού πλη

θυσμού και με δύο δόσεις 71,4% του γενικού 

πληθυσμού, θάνος Πλεύρης και Ζωή Ράπτη 

υπέγραψαν απόφαση που ορίζει την ένταξη 
στο Ταμείο Ανάκαμψης δράσεων για την αν

τιμετώπιση των μακροπρόθεσμων συνεπει- 
ώντης πανδημίας ύψους 3.1 εκατ. ευρώ.

Σε σχέση με τους ανασφάλιστους πολίτες, 
το υπουργείο Υγείας ανακοίνωσε ότι η συν-

ταγογράφηση φαρμάκων από δημόσιες δο
μές θα ισχύσει από 15 Μαρτίου με δεδομένο 
ότι οι δομές αυτές θα λειτουργούν όπως πριν 

απάτην πανδημία. 0 ΠΙΣ μετά τη Σύνοδο των 
ιατρικών συλλόγων προτείνει την ανάγκη 
υποχρεωτικής συνταγογράφησης όχι μόνο 
των αντιβιοτικών φαρμάκων, αλλά όλωντων 
φαρμακευτικών σκευασμάτων που δεν είναι 
ΜΥΣΥΦΑ, ενώ ζητά συνταγογράφηση για 

τους ανασφάλιστους από όλουςτους για
τρούς.

Α νοίγει σήμερα η πλατφόρμα 
για όσους θέεΙουν 
να κεΙείσουν ραντεβού 
για το πρωτεϊνικό εμβόόιο
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1  Δεν κάνει πίσω η κυβέρνηση για τους εργολάβους
στα νοσοκομεία

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 17 Ημερομηνία
έκδοσης:

01-03-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

685.11 cm² Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Δεν κάνει πίσω η κυβέρνηση
για τους εργολάβους στα νοσοκομεία
Ο Πλεύρης ξεκαθάρισε ότι η κυβέρνηση δεν θα μετατρέψει σε αορίστου χρόνου τις συμβάσεις 
ορισμένου χρόνου των εργαζομένων στην καθαριότητα, τη σίτιση και τη φύλαξη 
των νοσοκομείων και ότι η ανάθεση των υπηρεσιών αυτών σε εργολάβους 
είναι οικονομικά συμφέρουσα για το Δημόσιο

Του
ΚΩΣΤΑ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗ

Α
ποφασισμένη να επαναφέρει τους εργολάβους στην καθα
ριότητα, τη σίτιση και τη φύλαξη των νοσοκομείων είναι η 
κυβέρνηση, σύμφωνα με τα όσα απάντησε ο Θάνος Πλεύ
ρης σε σχετικές επίκαιρες ερωτήσεις της Σίας Αναγνωστο- 
πούλου και της Μερόπης Τζούφη. Ο υπουργός Υγείας επισήμανε στις 
βουλευτές του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. ότι η κυβέρνηση δεν σκοπεύει να μετα

τρέψει σε αορίστου χρόνου τις συμβάσεις ορισμένου χρόνου των ερ
γαζομένων στην καθαριότητα, τη σίτιση και τη φύλαξη των νοσοκο
μείων. Αντίθετα, οι διοικητές των νοσοκομείων θα έχουν τη δυνατό
τητα να αναθέσουν τις υπηρεσίες αυτές σε εργολάβους, εφόσον αυτό 
είναι οικονομικά ωφέλιμο για το Δημόσιο.

Ο ίδιος όμως ο Θ. Πλεύρης έσπευσε να ισχυριστεί ότι η ανάθεση της 
καθαριότητας, της σίτισης και της φύλαξης των νοσοκομείων σε ιδιώ
τες είναι οικονομικά συμφέρουσα για το Δημόσιο απορρίπτοντας τα 
στοιχεία που κατέθεσαν οι Σ. Αναγνωστοπούλου και Μ. Τζούφη. Τα 
στοιχεία αυτά δείχνουν οικονομικό όφελος για το Δημόσιο μετά την 
αποβολή των εργολάβων από τα νοσοκομεία επί ΣΥΡΙΖΑ. Ο Θ. Πλεύ
ρης υποστήριξε ότι τα στοιχεία αφορούν μόνο τη μισθοδοσία κι όχι τα 
αναλώσιμα, κάτι που αρνήθηκε η Μ. Τζούφη.

«Δεν προσλάβαμε μόνιμο προσωπικό 
γιατί είχατε χρεοκοπήσει τη χώρα»

Ο υπουργός Υγείας ισχυρίστηκε ότι ούτε ο ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. προχώ
ρησε σε μόνιμους διορισμούς στην καθαριότητα, τη σίτιση και τη φύ
λαξη των νοσοκομείων γνωρίζοντας ότι έτσι δεν θα υπήρχαν δυνα
τότητες πρόσληψης μόνιμων γιατρών και νοσηλευτών. «Δεν προ

σλάβαμε μόνιμο προσωπικό γιατί είχατε χρεοκοπήσει τη χώρα» τόνι
σε η Σία Αναγνωστοπούλου σημειώνοντας ότι προτεραιότητα της κυ
βέρνησης ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. ήταν να απαλλάξει τους εργαζόμενους στις 
εργολαβίες από τον εργασιακό Μεσαίωνα.

Η Σία Αναγνωστοπούλου και η Μερόπη Τζούφη προειδοποίησαν 
ότι η επαναφορά των εργολάβων στα νοσοκομεία δεν θα μακροημε- 
ρεύσει, καθώς κάτι τέτοιο θα αποτραπεί από το κίνημα υπεράσπισης 
του δημόσιου συστήματος Υγείας και την επιστροφή του ΣΥΡΙΖΑ- 
Π.Σ. στην κυβέρνηση.

Παραδέχτηκε τη δυσανεξία της Ν.Δ. στις ΤΟΜΥ
Ο Θ. Πλεύρης είχε αντιπαράθεση και με τους βουλευτές του ΣΥΡΙ- 

ΖΑ-Π.Σ. Γιάννη Σαρακιώτη και Γιώτα Πούλου που διαμαρτύρονταν 
για την καθυστέρηση στην λειτουργία Τοπικών Μονάδων Υγείας σε 
Λαμία και Λιβαδειά. Οι δύο βουλευτές επισήμαναν ότι η κυβέρνηση 
δεν έχει προχωρήσει ακόμα στη λειτουργία των ΤΟΜΥ λόγω της ιδε
ολογικής της δυσανεξίας με τον θεσμό αυτόν.Ο υπουργός Υγείας επέ- 
κρινε τη δημιουργία των ΤΟΜΥ και τη χωροθέτησή τους σε περιοχές 
που υπήρχαν ήδη Κέντρα Υγείας ή... ιδιωτικές δομές Υγείας.

«Λαϊκίστικη απόφαση» η συνταγογράφηση 
ανασφάλιστων από ιδιώτες γιατρούς

Παράλληλα, ο Θ. Πλεύρης χαρακτήρισε «λαϊκίστικη απόφαση» την 
επιλογή του ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. να επιτρέψει τη συνταγογράφηση ανα
σφάλιστων από ιδιώτες γιατρούς, καθώς εκατοντάδες χιλιάδες κά
τοικοι εξωτερικού εκμεταλλεύτηκαν το μέτρο αυτό. Ο βουλευτής του 
ΣΥΡΙΖΑ-Π.Σ. Αλέξανδρος Μεϊκόπουλος θύμισε τις ουρές αναμονής 
και την απουσία ειδικοτήτων σε πολλά νοσοκομεία, με αποτέλεσμα 
την ταλαιπωρία των ανασφάλιστων.
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1  Ερώτηση στη Βουλή για το Νοσοκομείο από τον
Ανδρ. Μιχαηλίδη

Πηγή: ΑΛΗΘΕΙΑ ΤΗΣ ΧΙΟΥ Σελ.: 7 Ημερομηνία
έκδοσης:

28-02-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

223.61 cm² Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ερώτηση στη Βουλή για το Νοσοκομείο από τον Ανδρ. Μιχαηλίδη

ΣΥΖΗΤΗΘΗΚΕ στη Βουλή η 
Επίκαιρη Ερώτηση που είχε κα
ταθέσει ο βουλευτής Χίου του 
ΣΥΡΙΖΑ-ΠΣ Ανδρέας Μιχαηλί- 
δης σχετική με το Νοσοκομείο 
Χίου.

Εκ μέρους της κυβέρνησης 
απάντησε η αναπληρώτρια 
υπουργός Υγείας κα Γκάγκα.

Σύμφωνα με σχετικό δελτίο 
τύπου "Το πρώτο ζήτημα που

έθεσε ο Ανδρ. Μιχαηλίδης 
αφορά τον τερματισμό των 
ατομικών συμβάσεων των ερ
γαζόμενων στον τομέα της κα
θαριότητας του Νοσοκομείου 
και την ανάθεση υπηρεσιών 
καθαριότητας του Νοσοκομείου 
σε ιδιώτη. Πέραν του αντεργα- 
τικού πολιτικού περιεχομένου 
της απόφασης αυτής της Διοί
κησης του Νοσοκομείου, απο
λύτως εντός της κυβερνητικής 
γραμμής, η διαδικασία ανάδει
ξης του αναδόχου βρίθει προ
βλημάτων και παρατυπιών, 
όπως από καιρό καταγγέλλεται 
και τώρα φαίνεται να επιβεβαι
ώνεται: πολύ πρόσφατα, η 
Αρχή Εξέτασης Προδικαστικών 
Προσφυγών ακύρωσε την από
φαση της διοίκησης του Νοσο
κομείου, ενώ ο Εισαγγελέας

Πρωτοδικών Χίου έχει διατάξει 
προδικαστική έρευνα για το ζή
τημα του διαγωνισμού ανάθε
σης των υπηρεσιών 
καθαριότητας.

Ένα δεύτερο ζήτημα στο 
οποίο αναφέρθηκε ο Ανδρ. Μι
χαηλίδης είναι οι προβληματι
κές διαδικασίες που έχουν 
ακολουθηθεί από τη Διοίκηση 
του Νοσοκομείου Χίου σε διά
φορες περιπτώσεις επιλογής 
για θέσεις ευθύνης, με πιο χα
ρακτηριστική την αυθαίρετη 
απόφαση για ορισμό ως νέου 
αναπληρωτή στη Νοσηλευτική 
Υπηρεσία ατόμου που δεν πλη
ροί τα νόμιμα κριτήρια. Η από
φαση αυτή έχει και 
χαρακτηριστικά συνδικαλιστι
κής δίωξης, καθώς δεν επιλέ- 
χθηκαν άλλοι εργαζόμενοι που 
πληρούν τα ουσιαστικά και τυ
πικά κριτήρια, αλλά έχουν 
ενεργή συνδικαλιστική δράση, 
ενώ ταυτόχρονα η Διοικήτρια 
του Νοσοκομείου δεν δίστασε 
να αποστείλει εξώδικο σε 
μέλος της εκτελεστικής επιτρο
πής της ΠΟΕΔΗΝ για κριτική 
που της άσκησαν επ' αυτού του 
θέματος.

Το τρίτο ζήτημα που έθιξε

κατά τη δευτερολογία του ο 
βουλευτής είναι η κατάθεση 
αγωγής της Διοικήτριας του νο
σοκομείου προς τοπικό μέσο 
ενημέρωσης της Χίου (ιστοσε
λίδα «Αστραπάρης»), αιτού- 
μενη μάλιστα αποζημίωση με 
υψηλό ποσό, λόγω της συστη
ματικής κριτικής που της έχει 
ασκηθεί για τα πεπραγμένα 
της. Ο Ανδρ. Μιχαηλίδης επε- 
σήμανε πως ενέργεια αυτή έχει 
προκαλέσει τη ρητή αντίδραση 
της ΕΣΗΕΑ".

Σύμφωνα πάντα με το ίδιο 
δελτίο Τύπου: "Η αναπληρώ- 
τρια Υπουργός, δυστυχώς, δεν 
απάντησε επί της ουσίας για το 
ποια είναι η στάση του Υπουρ
γείου σε όσα καταγγέλλονται 
για την ορθότητα των διαδικα
σιών που έχει ακολουθήσει η 
Διοίκηση του Νοσοκομείου 
Χίου σε πλείστα θέματα, πέραν 
από κάποιες διευκρινήσεις σε 
ζητήματα δευτερεύουσας ση
μασίας. Ταυτόχρονα, παρουσιά
στηκε «χλιαρή» ως προς τις 
επιλογές και το ύφος του διοι- 
κείν στο Νοσοκομείο Χίου, μη 
αποδοκιμάζοντας, αλλά και μην 
υποστηρίζοντας τις αποφάσεις 
αυτές".
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